
 

 

 

M.8 

 

 

Motie WONINGBOUW 

De gemeenteraad van Leudal, in vergadering bijeen op 8 november 2022,  

 

Overwegende dat; 

1. Het voor de leefbaarheid van al onze 16 kernen noodzakelijk is dat er meer wordt 

gebouwd; 

2. Veel met name jonge inwoners vertrekken uit Leudal omdat er geen betaalbare 

woningen beschikbaar zijn; 

3. Dat er nog steeds te weinig betaalbare huurwoningen beschikbaar zin; 

4. Dat de bevolking vergrijst en er meer seniorenwoningen nodig zijn; 

5. Dat we dat als raad nu ook vanuit onze verantwoordelijkheid willen gaan volgen.  

 

Draagt het college op 

1. Ieder kwartaal een overzicht aan de raad te verstrekken waarin de voortgang van de 

realisatie van woningen per kern en per type wordt gerapporteerd. Bij afwijkingen op 

de voortgang worden voorstellen aan de raad aangeboden om wel tot de 

afgesproken resultaten te komen.  

2. Het overzicht laat duidelijk het verschil zien tussen wat mogelijk is en wat 

gerealiseerd is.   

3. Indien er woningbouwplannen op staan die al meer dan 4 jaar niet tot uitvoering 

komen worden ook voorstellen gedaan om die snel tot realisatie te laten komen dan 

wel worden voorstellen gedaan tot vervangende woningbouwmogelijkheden.  

 

 

Fractie Ronduit Open 

 

 


